
 

 

Svar på mo琀椀on 7. Mo琀椀oner 

Styrelsens kommentar 
 
Vi delar mo琀椀onärens uppfa琀琀ning om a琀琀 en god överblick över vilka mo琀椀oner som lagts och vilka 
beslut som stämman fa琀琀at med avseende på dessa mo琀椀oner är av intresse för våra medlemmar. 
De琀琀a skulle, som mo琀椀onären föreslår, kunna åstadkommas genom a琀琀 e琀琀 arkiv upprä琀琀as där alla 
mo琀椀oner, respek琀椀ve beslut samt status gällande verkställande av besluten, samlas i e琀琀 arkiv på 
föreningens webbplats.  
 
När det gäller äldre mo琀椀oner, är dessa konsekvent publicerade i de årliga stämmonumren av 
Porkalen. E昀琀ersom vi nu lyckats återställa de allra 昀氀esta numren av Porkalen och återpublicerat dem 
på webben, anser vi a琀琀 琀椀llgången 琀椀ll 琀椀digare års mo琀椀oner i allt väsentligt är 琀椀llgodosedd. 
 
A琀琀 även komple琀琀era arkivet med äldre mo琀椀oner innebär, som mo琀椀onären antyder, en hel del 
arbete och måste bedömas u琀椀från ny琀琀a och övriga prioriteringar.  
 
Styrelsens utlåtande 
 
Med ovan sagda föreslår styrelsen a琀琀 stämman bifaller mo琀椀onen i den utsträckning a琀琀 alla 
mo琀椀oner från och med 2023 års stämma samlas i e琀琀 särskilt arkiv på föreningens webbplats och 
a琀琀 äldre mo琀椀oner arkiveras i den mån styrelsen så bestämmer med hänsyn 琀椀ll uppfa琀琀at behov 
och 琀椀dsåtgång. 


